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«Først blir distriktene et gamlehjem, så en kirkegård»
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«Det har ikke manglet på utfordringer i Bjørvika. Ikke bare skulle bedrifter og 

boligkjøpere klare å forestille seg en bydel som ikke fantes..  Alle parter jobbe 

sammen….»

«unikt at det skulle komme en ny bydel midt i 

sentrum. Det vanlige er jo at nye bydeler blir 

bygget langt utenfor bykjerne» - DN.no

https://www.dn.no/eiendom/bolig/eiendom/oslo-s-utvikling/pa-ti-ar-

har-bjorvika-gatt-fra-ikke-omrade-til-pengemaskin-for-utbyggerne-

det-sa-jo-ikke-ut-her-nede/2-1-713136

https://osu.no/aktuelt/osu-er-20-ar-stolt-av-alt-vi-har-fatt-til-i-

bjorvika

https://www.dn.no/eiendom/bolig/eiendom/oslo-s-utvikling/pa-ti-ar-har-bjorvika-gatt-fra-ikke-omrade-til-pengemaskin-for-utbyggerne-det-sa-jo-ikke-ut-her-nede/2-1-713136
https://osu.no/aktuelt/osu-er-20-ar-stolt-av-alt-vi-har-fatt-til-i-bjorvika


«Utviklerne har gjort sitt for å skape et inkluderende 

samlingssted for både store og små»

https://www.aftenposten.no/oslo/i/eKlKwy/operastranden-i-bjoervika-har-aapnet

VS

Hva betyr dette for ….
• bylivet, 

• butikker, 

• skoler, barnehager og annet offentlig?

• trafikk…



Bruker vi dagens arealer til å skape den framtiden vi selv, tilflyttere og den 

neste generasjon søker? 



Næringsaktørene vil ha dekket bord… 





https://www.chilivr.no/dyroy/tomter/

https://www.chilivr.no/dyroy/tomter/




Er dette lurt når vi ønsker oss et 

levende sentrum?

https://m.facebook.com/pg/KirkenesVGS/pos

ts/



Kanskje vi må tenke litt større på «Kirkenes» 

og de lange løpene?



Vanlige spørsmål – viser at etablering og samfunn henger i hop

Hvor?

Når?

Hvordan?

Hvem andre?

Kraft?

Bolig?

By- og kulturliv?

Kompetanse og skole

Flytrafikk og veiforbindelser til omverden

Havnetilgang

Pris har (så langt) aldri vært tema (kanskje fordi arealene ikke har vært der…?)



Når de ser til oss har FNs bærekraftsmål har vært viktige – det må det 

være for oss også



Vi må ha en visjon om hvor vi skal bo, og hvor vi skal jobbe og hvor vi vil 

ha «kveldsøkonomien» - utnytte de investeringene som er gjort!



Kan vi sette oss noen mål for hvor vi skal 

være om 40 år?

Bærekraft

Demografi

Næringsutvikling

Politikk, mye 

mer….

Sør-Varanger  

2060



Sagt på SMB-utviklingsmøte 11. september 2021

Hvorfor skal de flytte hit……?


